
Geachte raadsleden

Dank dat ik als de enige natuurinclusive geitenhouderij in onze gemeente mijn gedachten 
en zorgen omtrent de nieuwe bestemmingsplannen geitenhouderijen met u mag delen.

Ik maak mij namelijk zorgen dat er binnen de gemeente geen plek meer is voor ons bedrijf,

Ons bedrijf dat zorg draagt voor dier mens en natuur, . Een boerderij van de toekomst 
waar Leren en werken hand in hand gaan met productie van gezond rauwmelks en puur 
voedsel voor de korte keten die het welzijn stimuleerd en volgens onze klanten hun 
gezondheid bevorderd.
Een plek om even op te laden van de hectiek van de stad waar de consument en studend 
met de agrarische sector verbonden word.

Onderzoeken waarop plan gebassseerd is

Het nieuwe bestemmingsplan is gebasseerd op onderzoeken welke ten eerste niet 
demografisch toepasbaar zijn binnen onze gemeente en laat staan op kleinschalige 
bedrijven die een werkwijze hebben zoals de onze.
Wat ik daarin nog het meest bizarre vind is dat er geen causaal verband is gevonden, 
tussen de gezondheids nadelen van geitenhouderijen en omwonenden.

Ook zijn de lopende onderzoeken hierover nog niet afgerond.

Het zou eerlijk en oprecht zijn om gedegen onderzoek te doen bij een kleinschalig bedrijf 
zoals de onze en af te wachten tot afronding van het onderzoek.

Het aantal geiten dat word genoemd in het getal 20 voor het hobbymatig houden van 
geiten. Is uit de lucht gegrepen. Het onderzoek noemd volgens de besluitvorming geen 
bewijs dat bij een lager aantal dieren de gezondheidsrisico's worden uitgesloten.

Logisch immers het causale verband ontbreekt.



Verder beleidsvoering

Als ik kijk naar het coalitie akkoord van onze gemeente Jj^1 staat hier letterlijk in 
bescheven dat u streeft naar een extensieve duurzame landbouw die verbonden is 
met landschap en natuur met regionale kringloop

Ook staat er dat u bedrijven die hier in werken wilt ondersteunen waar dit kan.

Met dit soort nieuwe bestemmingsplannen laat u geen ruimte over voor soorte gelijke 
initiatieven binnen de agrarische sector op plekken waar dit praktisch goed mogelijk 
19.

U zou juist de weg vrij moeten maken voor natuurinclusieve en gemengde 
landbouwbedrijven, met als bekende voorbeelden :herenboeren de stadsakker of 
onszelf.

Dit soort initiatieven met een kleinere veestapel waarbij de de insentrieke waarde van het 
dier en haar eigenschappen een waardevolle toevoeging leveren aan de bedrijfsvoering 
en biodiversiteit

Slot

Als u als raad instemd met het beleid wat nu voor u ligt betekend dit ondermijning van het 
coalitieakkoord op het gebeid van voedseltransitie, natuur en biodiversiteit almede de 
gezondheid van de stad

Een NEKSLAG voor ons bedrijf: Een bedrijf dat Erkening krijgt in haar werkwijze door 
dierrechten organisaties, vanuit onderwijs en maatschappij.

Ik stel dan ook voor de besluitvorming uit te stellen tot nadere onderzoeken zijn 
afgerond en ruimte te creeeren voor kleinschalige initiatieven met geiten.

Ik Dank U Allen voor uw aandacht in deze.

Om mijn betoog kracht bij te zetten zou ik graag nu de petitie met meer dan 1700 
handtekeningen willen overhandigen aan de voorzitter. Handtekeningen van mensen uit 
de groningen en ommeland die achter mijn bedrijfsvoering staan en die in deze willen 
bedragen aan een biodivers en groen en gezond Groningen en Nederland waar plek is 
voor dier mens en natuur.

Verder nodig ik u nogmaals van harte uit om ons bedrijf te komen bezoeken en samen te 
praten over hoe we de voedsel transtitie binnen de gemeente vorm kunnen geven..


